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داوطلبان تحصیل در دانشگاه در آزمون سراسری ثبت نام کنند
دانشــــــگاه

جزئیات اجاس شصت ونهم شورای مرکزی دانشگاه آزاد اسامی در گفت وگو با معاون برنامه ریزی دانشگاه

یک اجلاس، یک  سال کارکرد

مجموعه مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی 
ای�ن روزها مش�غول ت�دارک یک�ی از 
مهم ترین سلسله جلسات این دانشگاه 
هستند. جلساتی که امروز اولین روزش 
را پش�ت س�ر می گ�ذارد. از مهم ترین 
ویژگی ه�ای ش�صت و نهمی�ن اجلاس 
ش�ورای مرکزی دانش�گاه آزاد اسلامی 
تلفیق حضور مقامات رده بالا، مسئولان 
واحدها و متخصصان حوزه های آموزشی 
است. البته برگزار کنندگان این اجلاس 
بهتر از هر کس دیگری می توانند درباره 
تفاوت های آن با جلس�ات قبلی و سایر 
ویژگی های آن صحب�ت کنند. فریدون 
برنامه ریزی  رهنمای رودپش�تی، معاون 
دانش�گاه آزاد اسلامی که از اصلی ترین 
کس�انی اس�ت ک�ه در ت�دارک اجلاس 
شصت ونهم نقش داشته، درباره جزئیات 
برنامه ام�روز با فرهیخت�گان گفت وگو 

کرده است. 

شما قبلا اعلام کرده اید که بررسی و رفع 
مش�کلات واحد ها هدف اصلی برگزاری 
اجلاس ش�صت و نهم ش�ورای مرکزی 
دانش�گاه آزاد اسلامی اس�ت، مگر این 
اتفاق در س�ایر جلس�ات و همایش های 

دانشگاه آزاد اسلامی هم رخ نمی دهد؟
چرا؛ می ت��وان گفت ک��ه در واقع تمام 
جلساتی که با حضور مسئولان دانشگاه 
برگزار می ش��ود برای رفع مش��کلات 
و تقوی��ت حرک��ت مطل��وب واحدها 
اس��ت اما می توان گفت که این اجلاس 
جامع تری��ن آنهاس��ت ک��ه در آن نگاه 
دقیق تر و همراه ب��ا راه حل به مجموعه 
واحد ها می شود. در واقع در این اجلاس 
مس��ائل و مش��کلاتی که در طول یک 
س��ال واحدهای دانشگاهی با آن مواجه 
هستند در قالب کمیسیون های تخصصی 
به بحث و بررس��ی گذاش��ته شده و به 
یک راهکار اجرایی تبدیل خواهند شد 
که بتواند مسائل و مشکلات را برطرف 

کند.

تفاوت این دوره اجلاس با دوره های قبل 
چیست؟

اولی��ن وجه تمای��ز این اج��لاس ارائه 
تعریف روشن تری از اهداف و برنامه ها 
و رئوس کار اس��ت. با تمرکز بر اینکه 

بتوانیم برای چالش ها و مسائل دانشگاه 
راه حل ه��ای اجرای��ی پیدا کنی��م. آنچه 
مس��لم اس��ت اینکه برای پی��دا کردن 
راه حل ه��ای اجرای��ی تدوی��ن و تبیین 
بخشنامه، دس��تورالعمل و سیاست های 
برنامه ای دانشگاه یک ضرورت است که 
در این اجلاس در قالب کمیسیون های 
تخصص��ی ب��ا بهره گی��ری از ظرفیت 
روس��ای واحده��ا و مراکز آموزش��ی 
امکان پذی��ر می ش��ود. از طرفی تفاوت 
قابل توجه این اجلاس با دوره های قبلی 
حضور پررنگ تر دبیرخانه دائمی است. 
این دبیرخان��ه از مدت ها پیش مباحث 
اجلاس قبل��ی را پیگیری ک��رده وقرار 
اس��ت که بعد از اجلاس ش��صت ونهم 
هم ب��ه این کار ادامه بده��د تا ارتباطی 
که در قالب چنی��ن برنامه هایی تقویت 
می شود پیوستگی داشته باشد. در اصل 
این اجلاس یک همایش نیس��ت بلکه 
یک سلسله جلس��ات مهم کاری است 
که ویژگی های خاص خودش را دارد. 

گویا امس�ال به لحاظ ش�رکت کنندگان 
در اج�لاس، ب�ه وی�ژه در افتتاحیه هم 

تفاوت هایی وجود دارد. 
اتفاق��ا نکته دومی که اجلاس امس��ال 
را از س��ال های پیش متف��اوت می کند 
حض��ور حضرت آیت الله رفس��نجانی 
اس��ت. این حضور می تواند یک تمایز 
با اجلاس قبلی باش��د؛ چون من کمتر 
دیدم که خود حضرت آیت الله حضور 
پی��دا بکنن��د. ای��ن نش��ان می دهد که 
اجلاس ش��صت ونهم اهمی��ت وافری 
برای ایش��ان دارد. حضور ایشان هم از 
دو جنب��ه برای ما حائز اهمیت اس��ت؛ 
از ی��ک طرف باعث دلگرمی روس��ای 
واحد ها می شود چون رئیس هیات امنا 
و هیات موس��س خودش در میان آنها 

حض��ور پیدا کرده اس��ت و اجلاس را 
آغ��از می کند و به آن ش��انیت می دهد. 
جنبه دوم این است که نظرات و مبانی 
که ایش��ان مطرح می کند به عنوان یک 
بیانیه کاری تلقی می شود و ما می توانیم 

از آنها به خوبی استفاده بکنیم. 

نقش کمیس�یون های تخصصی در این 
اجلاس چیست؟

 کمیس��یون های تخصصی متش��کل از 
معاونت ه��ای ذی ربط ی��ا مراکز مرتبط 
هستند که درگیر حل مسائل واحدهای 
دانش��گاهی و مرجع سیاس��تگذاری و 
برنامه ریزی های کلان آن حوزه محسوب 
می ش��وند؛ به علاوه روس��ای واحد ها و 
مراکز آموزش��ی که در کمیس��یون های 
مربوط ب��ه تخصص و مسئولیت ش��ان 
تقسیم می شوند این موضوع به اجلاس 
ماهی��ت اجرایی می ده��د؛ یعنی از یک 
ط��رف رئی��س دانش��گاه سیاس��ت ها، 
چالش ه��ا و برنامه ه��ا را اعلام می کند 
و از طرف دیگ��ر معاونت های ذی ربط 
ش��کل برنامه های اجرای��ی و عملیاتی 
در  را  چالش ه��ا  و  سیاس��ت ها  ای��ن 
کمیسیون های تخصصی مطرح می کنند. 
کمیس��یون تخصصی کاملا برنامه ریزی 
شده است که با مدیریت خود معاونت 
ذی ربط و مش��ورت متخصصان برگزار 

می شود. 

این جلسات مصوبات اجرایی لازم الاجرا 
هم دارد که در قالب آیین نامه یا مصوبه 

به واحدها ابلاغ شود؟
مصوب��ات  اصلی تری��ن  صددرص��د. 
اج��لاس همان مصوبات کمیس��یون ها 
هس��تند که در قالب بخشنامه، آیین نامه 
و دستورالعمل به واحدهای دانشگاهی 

ابلاغ خواهد شد. 

چه نهادی بر اجرای آنها نظارت می کند؟
وقت��ی ی��ک بحث��ی تبدیل ب��ه مصوبه 
می شود دیگر تفاوتی با سایر مصوبات 
ندارد؛ یعنی تبدیل به قانونی شده است 
که افراد مرتبط باید نسبت به اجرای آن 
تمام تلاش شان را بکنند. نظارت بر آنها 
هم توسط نهادهای نظارتی دانشگاه آزاد 
اسلامی صورت می گیرد. به طور ویژه و 
در این مورد خ��اص دبیرخانه اجلاس 

هم پیگیر موضوع است. 

آی�ا مش�کلات ی�ک س�اله واحد ها در 
یک سری جلس�ات یکی، دو روزه قابل 

پیگیری و رفع هستند؟
قرار نیس��ت که در این یک��ی، دو روز 
اتفاق ناگهان��ی رخ ده��د. حداقل این 
اس��ت که واحدهای دانشگاهی ما سال 
گذش��ته حرف هایی زده ان��د و به مدت 
یک سال مباحث و مسائل شان پیگیری 
ش��ده اس��ت. نه اینکه ما بخواهیم همه 
اینها را در جلس��ات حل کنیم؛ حداقل 
واحد ه��ا می فهمند موضوعی که س��ال 
گذش��ته به عنوان مشکل مطرح کرده اند 
چه سرنوش��تی پی��دا ک��رد و برطرف 
ک��ردن آن در چه مرحله ای ق��رار دارد. 
از طرف دیگر مسائل و چالش های آتی 
را چطور می توانند برطرف کنند و باید 
در س��ال آینده چه سیاستی را در پیش 
بگیرند. مصوباتی که تدوین می ش��وند 
هم خودشان راه حلی هستند برای حل 

مشکلات واحدهای دانشگاهی. 

این اج�لاس جنبه نظارت ب�ر عملکرد 
یک ساله واحد ها را هم دارد؟ 

بله؛ همان طور که واحد ها در این اجلاس 
در جریان روند حل مشکلات شان قرار 
می گیرند بلکه از جانب خودش��ان هم 
باید پاسخگو باش��ند. درواقع دبیرخانه 
دائمی اجلاس یک شورای پیگیری دارد 
که با حضور نماینده های همه معاونت ها 
اقداماتی که قرار اس��ت واحد ها بعد از 
اجلاس آنه��ا را عملیاتی کنند پیگیری 
می کن��د. اتفاق��ا یکی از ن��کات مثبت 
ای��ن دوره تدوین کتابچه ای اس��ت که 
مجموعه فعالیت های هر واحد در طول 
سال گذش��ته را طبق مصوبات اجلاس 
قبل��ی در اختیار س��ایرین می گ��ذارد. 
مجموعه این راهکارها باعث می ش��ود 
که بگوییم این اجلاس محدود به همین 
چند روز نیس��ت و تاثی��ری درازمدت 
بر مجموعه بدنه و هس��ته دانشگاه آزاد 

اسلامی دارد. 

باید دانشگاهی ثروت آفرین باشیم
دانش��گاه آزاد اس��لامی باید در ده��ه پنجم، به یک 
دانشگاه ثروت آفرین در عرصه های علمی، آموزشی 
و تحقیقاتی تبدیل شود. پس از استقرار تیم مدیریت 
جدی��د به رهبری دکتر می��رزاده تحرک جدیدی در 
دانشگاه آزاد اسلامی صورت گرفته است. متاسفانه 
در مهل��ت چندین ماهه تیم مدیریت قبلی بس��یاری 
از امور دانش��گاه دچار اختلال جدی ش��ده بود که 
با حضور دکتر میرزاده و بازسازی سازمان مدیریتی 
جدید دانش��گاه آزاد اسلامی شاهد رشد مناسبی در 
دانش��گاه آزاد اس��لامی بودیم. مدیریت قابل توجه 
در واحدها و مراکز دانش��گاهی و تدبیر بس��یاری از 
امور آموزشی پژوهش��ی، ادغام پردیس های علوم و 
تحقیقات در واحدهای دانش��گاهی، سیر گسترش رشته های تحصیلات تکمیلی 
و حاکمیت یک مدیریت با ثبات در یک س��ال اخیر اساس��ا بازتاب مناس��بی در 
دانش��گاه به دنبال داشته است که می تواند نویدبخش دانشگاهی پویا و کارآفرین 
در سال های آتی باشد. تصمیم رئیس دانشگاه در اختصاص بودجه به شرکت های 
دانش بنیان باعث می ش��ود ش��اهد حضور دانشگاه در عرصه تولید ثروت باشیم؛ 
موضوعی که می تواند راهبرد مناسبی برای دانشگاه آزاد اسلامی در آینده نه چندان 
دور ایجاد کند و باعث نقش آفرینی هرچه بیش��تر دانش��گاه در عرصه توس��عه 
علمی کش��ور شود. بدون شک ش��کل گیری اجلاس سالیانه و همچنین ارزیابی 
سیاست های گذشته و نقد و بررسی آرا و تصمیمات اتخاذ شده نقش بهینه ای در 
اطلاع یابی رئیس دانش��گاه، معاونان و همچنین مدیران ارشد سازمان از لایه های 
مختلف دانشگاه ایفا می کند. ارزیابی، نقد، بحث و اتخاذ تصمیمات موثر در هر 
سازمان نیز بدون توجه به نقش و رصد بازخوردها و زمینه های موثر سیاست ها 
در عرصه ه��ای اجرایی امکان پذیر نیس��ت بنابراین به نظر می رس��د بحث های 
کاربردی مورد توجه در اجلاس ها باید مورد توجه و اهتمام بیشتری قرار گیرد. 
با توجه به رش��د روزافزون رشته های تحصیلات تکمیلی، توجه مدیریت ارشد 
دانشگاه به حوزه پژوهشی ارتباط مستمر با مراکز صنعت و همچنین تلاش برای 
درآمدزایی دانشگاه از بخش های غیرشهریه ای متمرکز بر شرکت های دانش بنیان 

می تواند نقش بسزایی در توسعه کمی و کیفی دانشگاه داشته باشد. 

تاثیر مثبت برگزاری اجلاس بر ارتقای عملکرد 
واحد ها و مراکز دانشگاهی

برگزاری جلسات تخصصی در حوزه های مختلف 
دانش��گاه تجربه بس��یار خوبی را به روسا، معاونان 
و مدیران واحد های مختلف دانش��گاه آزاد اسلامی 
منتق��ل می کن��د و نتیج��ه بحث ه��ای مختل��ف و 
اظهارنظرهای افراد ش��رکت کننده در جلس��ات، در 
مصوبات و بخش��نامه های مختلف ابلاغی از طرف 
س��ازمان نمود پیدا می کند. از سوی دیگر سوالات 
افراد شرکت کننده عموما در قالب برنامه های ابلاغی 
پاس��خ داده ش��ده و این روند تاثیر مثبتی در ارتقای 
عملکرد واحد ها و مراکز به جای گذاش��ته اس��ت. 
اجلاس شورای مرکزی در فرآیند کلی تصمیم گیری 
در مدیریت کلان دانشگاه، تاثیر زیادی دارد و تعداد 
زی��ادی از تصمیمات مأخوذه در جلس��ه های تخصصی این اجلاس به صورت 
بخش��نامه به واحدها ابلاغ می ش��ود. همچنین حضور رئیس دانشگاه و اعضای 
محت��رم هیات رئیس��ه دانش��گاه و گفت وگوی چهره به چه��ره و راهنمایی ها و 
راهکارهایی که از طرف این عزیزان درباره رفع مشکلات موجود در واحد ها و 
مراکز بیان ش��د، مایه دلگرمی و قوت قلب اعضای شرکت کننده و رفع ابهامات 
موجود خواهد ش��د. برنامه برگزاری کمیس��یون تخصصی باید به گونه ای باشد 
که روس��ای واحد ها و مراکز بتوانند در همه کمیسیون ها حضور یابند. در واقع 

برگزاری همزمان این کمیسیون ها مانع از تحقق این هدف می شود. 

 قانون مداری کمیسیون های آموزشی 
در دستور کار اجلاس شورای مرکزی

شصت و نهمین اجلاس ش��ورای مرکزی دانشگاه 
آزاد اس��لامی مبتنی بر کار، بهره وری بیشتر حوزه ها 
و قانون مداری در کمیسیون های گوناگون آموزشی 
خواهد بود. این گونه اجلاس ها که س��ال های اخیر 
با عنوان گردهمایی کار برگزار می ش��ود، متناس��ب 
ب��ا کارک��رد  و نیاز های جامعه دانش��گاهی اس��ت. 
مهم تری��ن موض��وع اج��لاس پارس��ال تمرکز در 
حوزه های آموزشی به ویژه تحصیلات تکمیلی برای 
جذب داوطلبان بود که با منویات رئیس دانش��گاه 
این امر صورت گرفت. امروز نیز ش��اهد تصویب 
۳۴۹ رش��ته ارشد و دکتری در شورای گس��ترش هستیم و طی چند روز آینده 
هم شاهد شصت و نهمین اجلاس شورای مرکزی خواهیم بود که مبتنی بر کار، 
بهره وری بیش��تر حوزه ها و قانون مداری در کمیس��یون های گوناگون آموزشی 
خواهیم بود. برای تمام واحد های دانشگاه بودجه بندی مشخصی در نظر گرفته 

شد تا براساس برنامه نیازسنجی کنند و به اهداف ازپیش تعیین شده برسند. 

یادداشت گزارش یکــــــ رئیس دانشگاه آزاد اسامی:

رسالت مهم اهالی رسانه »صداقت« است 
فرهیختگان| روز دوشنبه مراسم رونمایی 
از سایت جدید آنا )خبرگزاری دانشگاه 
آزاد اس��لامی( مجموعه مکتوب قوانین 
دانشگاه و سررس��ید 1۳۹۴ این دانشگاه 
با حضور حمید میرزاده رئیس دانش��گاه 
آزاد اسلامی برگزار شد؛ مراسمی که در 
آن حمید میرزاده فرصت را مناسب دید 
تا خطاب به اصحاب رسانه های دانشگاه 
تاکید کند تا راس��تگویی، صداقت، دقت 
در تبیین خبر را بیش از هر مساله دیگری 
مدنظر قرار دهند. او از اصحاب رس��انه 
درخواست کرد تا در تنظیم و ارسال خبر، 
نهایت دقت و راستگویی را داشته باشند 
چراکه معتقد است رس��الت مهم اهالی 

رس��انه و مطبوعات بر پایه صداقت اس��ت. در این 
مراس��م که مجید رضائیان دبیر ش��ورای راهبردی 
ارتباط��ات و اطلاع رس��انی دانش��گاه و جمعی از 
معاونان و همچنین احسان مازندرانی مدیرمسئول 
روزنامه فرهیختگان، مریم جمش��یدی مدیرعامل 
خبرگزاری آنا، علی قربانی مدیرعامل ایس��کانیوز، 
محمد مبین مدیرعامل برنا و سایر اهالی رسانه های 
دانشگاه آزاد اسلامی حضور داشتند، میرزاده گفت 
که دانش��گاه یعنی محل��ی برای ارتق��ای کیفیت و 
خوش��بختانه در مجموعه دانش��گاه آزاد اس��لامی 
احس��اس درونی و قوی درجه��ت ارتقای کیفیت 
دانشگاه به وجود آمده است و همه تلاش دارند هر 

روز کیفیت امور محوله به خود را ارتقا دهند. 
او در ادامه از تلاش اصحاب خبرگزاری آنا س��خن 
گفت و تاکید کرد: »هم��کاران ما در خبرگزاری آنا 
بنا را بر توسعه کیفی گذاشته اند، امیدوارم روزبه روز 

توسعه یافته و رتبه بندی آن بهتر شود.«
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی گفت که یک خبرنگار 
خوب در واقع یک پژوهش��گر اس��ت و خطاب به 

اصحاب رس��انه این دانشگاه گفت خبرنگاران باید 
مطالب را پژوهشگرانه بسنجند و خبرها را صحیح 
و موثق تبیین کنند. او تاکید کرد که اخبار رسانه های 
دانشگاه آزاد اسلامی باید مطابق با واقعیت ها باشد 
و گفت: »من با اغراق و مداهنه در مجموعه دانشگاه 
مخالفم چراکه اغراق زمینه انحراف هر سازمانی را 
فراهم می کند.« میرزاده خبرنگاران را جزئی از اهالی 
هنر دانست و گفت: »تهیه خبر خوب کمتر از خلق 
یک اثر هنری فاخر نیس��ت. هنگام��ی که یک خبر 
خوب تنظیم شود و با واقعیت مطابقت داشته باشد، 
مخاطبان را تح��ت تاثیر قرار می دهد و در واقع یک 
اثر هنری خلق شده است.« او خطاب به خبرنگاران 
گفت: »شما مانند آیینه هس��تید و معتقدم تهیه یک 

خبر مانند نقش بندی تابلویی فاخر است.« 
می��رزاده با بیان جمله »هوا ب��س ناجوانمردانه گَرد 
اس��ت« علاوه بر اش��اره تلویحی به آلودگی هوای 
برخی از شهرهای کشور، به موضوع »آلودگی خبر« 
هم اش��اره کرد و گفت: »در مجموع��ه آلودگی ها، 
آلودگی خبری نیز قرار دارد، اینکه بعضی از رسانه ها 

متاسفانه جعل خبری و دروغ سازی می کنند 
و رس��انه های دیگری هم اخب��ار را از روی 
آنه��ا کپی ب��رداری می کنن��د و همانند یک 
ارکستر سمفونیک یکدیگر را صدا می کنند 
جزء آلودگی خبری اس��ت.« او اضافه کرد: 
»اصحاب رسانه باید بدانند شأن یک محل 
فرهیخته مانند دانش��گاه ایجاب می کند که 

پاکدامنی سیاسی داشته باشد.«

  مجموعه مقررات دانشگاه 
آزاد اسلامی توسط دکتر میرزاده 

رونمایی شد
همچنین در این مراسم از مجموعه مقررات 
دانشگاه آزاد اسلامی تدوین شده در هفت 
جلد، توس��ط حمید میرزاده رونمایی شد. میرزاده 
جمع آوری مقررات دانش��گاه آزاد اس��لامی را کار 
ارزشمندی دانست و گفت که در این مجموعه کار 
۳0 هزار صفحه به س��ه هزار صفحه تبدیل ش��ده و 

همچنین قوانین منسوخ شده نیز پالایش شد. 
او تاکید کرد که در دانش��گاه آزاد اسلامی بنا بر این 
اس��ت که هر سال مجموعه مقررات دانشگاه به روز 
شود. این مجموعه در دو نسخه چاپی و الکترونیکی 

در سایت دانشگاه قابل دسترس است. 
می��رزاده در ادامه خب��ر داد: »1700 میلی��ارد تومان 
پرونده حقوقی له یا علیه دانشگاه در سنوات قبل در 
محاکم قضایی مطرح است که هیچ کدام از این موارد 
مربوط به دوران مدیریت جدید نیست اما ما تلاش 
داری��م تا مش��کلات را حل کنیم که خوش��بختانه 
ش��ورای حقوقی دانشگاه توانس��ته نزدیک به 52۴ 
میلی��ارد توم��ان از این مبلغ را به نفع دانش��گاه احیا 
کند. در دانشگاه در حال حاضر 1600میلیارد تومان 
حس��اب باز س��نواتی وجود دارد که براس��اس آن، 

اشخاص حقیقی و حقوقی به دانشگاه بدهکارند.«

0912...243 
س��لام. 1۴ درص��د افزایش حقوق 
کارکنان و 25 درصد اساتید در سال 
۹۴، خوشی ش��ب عید کارکنان را 

تبدیل به عزا کرد. )خسته نباشید(
0914...870 

با س��لام. ادامه تحصیل کارکنان در 
واحد خود فرصت��ی را فراهم کرد 
تا افرادی که به علت مش��غله کاری 
زی��اد نمی توانس��تند در واحدهای 
ادام��ه تحصی��ل بدهند در  دیگ��ر 
واحد خود به کس��ب علم و دانش 

ببپردازند.
0915...247 

سلام. در جواب پاسخ فرهیختگان 
درخص��وص  27بهم��ن  م��ورخ 
تف��اوت حقوق کارمند با اس��تاد به 
اطلاع می رس��انم س��اعات کاری و 
سختی های کار را لحاظ نفرموده ای 
که معلوم شد س��تون الو سر کاری 
و مدیری��ت آن عض��و هیات علمی 
است. از جواب تان حالم گرفته شد.

روزنامه  مدیرمس��ئول  فرهیختگان| 
فرهیخت��گان در هیات علمی هیچ 

دانشگاهی عضویت ندارد.
0914...433 

محت��رم  مس��ئولان  از  ب��ا س��لام. 
برای  خواهش��مندم ی��ک فک��ری 
کارمعین ها بکنند. با 18 سال سابقه 
هن��وز کارمعین هس��تم. س��نواتی 
18 س��ال را ب��ه م��ا نمی دهن��د که 
باعث ش��ده حقوق ما پایین باشد. 
خواهش��مندم در ای��ن مورد فکری 
به حال ما بکنید. از زحمات ش��ما 

بی نهایت تشکر می کنم.

معاون اداری و مالی دانشگاه آزاد 
اسامی خبر داد

تغییر و تسریع فعالیت های مالی

 معاون اداری و مالی دانش��گاه آزاد 
اسلامی فعالیت های این معاونت در 
سال ۹۳ را تشریح و از کاهش زمان 
معاملات و تغییر سیاست های بانکی 
مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی خبر 
داد. س��ید محمد ابریش��می نیا که با 
خبرگزاری آنا گفت وگو می کرد، به 
عملکرد یک ساله معاونت اداری و 
مالی این دانشگاه اشاره کرد و گفت 
که معاونت اداری و مالی به س��بب 
کنترل و نظارت دقی��ق برکلیه امور 
اداری و مالی، ثبت و ضبط و انتقال 
کلیه دارایی ها، تامین نیروی انسانی، 
تدوین و اج��رای ضواب��ط مربوط 
به کارکن���ان، تامی��ن مل���زومات 
و تجهی��زات مورد نی��از ب�����رای 
فعالیت های دانش��گاه، از اهمی��ت 

ویژه ای برخوردار است. 
او گف��ت ای��ن معاون��ت در جهت 
نظ�م بخش��یدن به مس��ائل اداری و 
مالی با تکیه بر قوانین و آیین نامه ها 
تلاش ک��رده تا در راه پیش��ب����رد 
و پیش��رفت اهداف مقدس دانشگاه 
حرکت کن��د و ایجاد امکانات لازم، 
فض�ای مناس��ب، تجهی��ز فضاهای 
بودج����ه  اختصاص  آموزش���ی، 
و اعتب�����ارات لازم به کارکن���ان، 
تامی��ن و توزیع تجهی���زات، امور 
عموم��ی و رف���اه را مدیریت کند. 
مع��اون اداری و مالی دانش��گاه آزاد 
اس��لامی ب��ا ی��ادآوری اینک��ه این 
معاونت ش��امل چهار حوزه است، 
افزود: »برای واح��د مدیریت منابع 
انس��انی و رفاه��ی افزای��ش جذب 
کارکنان، تغییر مبن��ای اضافه کار و 
پرداخ��ت وام را در طول س��ال ۹۳ 
پیش بردیم.« ابریشمی نیا با اشاره به 
اینکه تغییراتی در صندوق مشترک به 
وجود آمده گفت: » بیشتر واحد هایی 
ک��ه مبلغی پ��ول در معاونت اداری 
و مال��ی داش��تند این مبلغ ب��ه آنها 
برگردانده ش��د، همچنین در حوزه 
تسهیلات بانکی سیاست های بانکی 
خ��ود را تبدیل ک��رده و با دو بانک 

پاسارگاد و ملی قرارداد بستیم.«
مع��اون اداری و مالی دانش��گاه آزاد 
اس��لامی با تاکید بر حجم گس��ترده 
»معاملات  افزود:  دانشگاه  معاملات 
دانش��گاه که نیاز به زمان س��ه ماهه 
داشت را به مدت 20 روز رساندیم 
و تمام مدیران و کارکنان این بخش 

هماهنگ با هم فعالیت می کنند.«

»دانشلگاه آزاد اسلامی توانسلته تا به امروز 53 مرکز رشلد احداث کند.« این 
خبلر را معاون پژوهش و فناوری دانشلگاه آزاد اسلامی اعام کلرد و البته گفت 
به دانشلگاه آزاد اسلامی در مدت فعالیت او در این معاونت 18 مرکز نیز اضافه 

شده است. 
ابراهیم واشلقانی فراهانی به واحدهای  فناور هم اشلاره کلرد و گفت: »در مراکز 
رشلد420 واحلد فناور مسلتقر داریم و همچنیلن حدود 100 پرونده در سلامانه 
مربوط به شرکت های دانش بنیان در حال بررسی هستند. همچنین حرکت بزرگی 
که در دانشگاه آزاد اسامی در جهت پاسخگویی به نیاز های کشور رخ داد انعقاد 
تفاهمنامله با وزارت نفت هم در صنایع بالادسلتی و هم در صنایع پایین دسلتی 
نفلت بود، که قلرارداد ازدیاد برداشلت و بهینه سلازی مخازن نفلت در چند روز 
گذشته بسته شد و به موجب آن در گام اول مبلغ ریالی قرارداد، دو میلیارد تومان 
و اعتبار ارزی 300 هزار دلار در نظر گرفته شلده اسلت که اگر عملکرد دانشگاه 
موفق باشلد هر سلاله تا 10 هزار میلیارد تومان سلقف قرارداد می تواند افزایش 
پیلدا کنلد و همچنین در صورتی کله در این پروژه موفق عمل کنیلم میدان نفتی 

سلمان فارسی نیز به ما واگذار خواهد شد.«
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